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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από  το  Πρακτικό  της  6ης/01-10-2020 συνεδρίασης  του  Τοπικού
Συμβουλίου της Κοινότητας Δροσιάς.

                
ΘΕΜA 4ο:  Τοποθέτηση υποσταθμού του ΔΕΔΔΗΕ

   Στη Δροσιά και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 1η του μηνός
Οκτωβρίου  του  έτους  2020,  ημέρα  Πέμπτη  και  ώρα  11:00  π.μ.  το
Συμβούλιο της Κοινότητας Δροσιάς του Δήμου Διονύσου συνήλθε σε
τακτική  δημόσια  Συνεδρίαση,  ύστερα  από  την  υπ’  αριθ.  πρωτ.
23314/25-09-2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της Κοινότητας,
που  δημοσιεύθηκε  στον  Πίνακα  Ανακοινώσεων  της  Κοινότητας  και
εστάλη   σε  κάθε  ένα  Σύμβουλο  με  e-mail και έλαβε  χώρα  δια
περιφοράς σύμφωνα με τις διατάξεις της από 11/3/2020 ΠΝΠ (ΦΕΚ.
55/11-03-2020, Τεύχος Α’) παρ.1, άρθρο 10 και τις διατάξεις του
άρθρου  89  του  Ν.  4555/2018,  για  συζήτηση  και  γνωμοδότηση  του
παραπάνω θέματος της ημερήσιας  δ/ξης.
    Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Δροσιάς, κατόπιν
τηλεφωνικής επικοινωνίας με τους Συμβούλους είπε ότι σε σύνολο
επτά (7) μελών είναι παρόντες επτά (7):
        ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                 ΑΠΟΝΤΕΣ
    Ποτίδης Χρήστος                               ΟΥΔΕΙΣ
    Κορνάρου Ιωάννα                               
    Πανταζή Αιμιλία
    Λούσης Ιωάννης
    Χατζάκη-Λουκά Δέσποινα
    Ιατρίδου Μαργαρίτα
    Ιωαννίδης Χαράλαμπος

   Στη συνεδρίαση αυτή τα πρακτικά κρατήθηκαν από τον υπάλληλο του
Δήμου Διονύσου κ. Αργυρόπουλο Παναγιώτη.
   Ο Πρόεδρος εισηγούμενος στο Τοπικό Συμβούλιο το 4ο θέμα της
ημερήσιας διάταξης λέει τα εξής:
Με  το  15348/8.4.2019  έγγραφο  του  ΔΕΔΔΗΕ,  ζητήθηκε  έγκριση
τοποθέτησης νέου εναέριου Υ/Σ 20/0.4 KV στην περιοχή της Δροσιάς
και συγκεκριμένα στη συμβολή των οδών Καρδερίνας και Κωστή Παλαμά
(επισυνάπτεται  σχετικό  σκαρίφημα),  προκειμένου  να  επιτευχθεί
βελτίωση της ποιότητας τάσης του δικτύου και εξάλειψη των πτώσεων
τάσης  που  έχουν  παρατηρηθεί  (λόγω  των  αυξημένων  φορτίων
καταναλωτών).
Το Συμβούλιό  μας  (Απόφαση  10/2019),  η  Επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής
(Απόφαση  1/2020)  και  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  (37/2020  ΑΔΣ)  δεν
ενέκριναν  την  τοποθέτηση  του  ζητούμενου  υπέργειου  υποσταθμού
20/0,4  KV και ζητήθηκε από τον ΔΕΔΔΗΕ η εξέταση της δυνατότητας
τοποθέτησης υπογειοποιημένου Υ/Σ.
Σε υλοποίηση της ανωτέρω ΑΔΣ και κατόπιν σχετικού αιτήματος του
Δήμου ο ΔΕΔΔΗΕ επανήλθε με το με το υπ’ αρ.10333/26-6-2020 έγγραφο
στο οποίο αναφέρεται ότι «Εφόσον επιθυμείτε υπόγεια λύση για τον



Υποσταθμό  ο  οποίος  πρέπει  να  κατασκευαστεί,  παρακαλώ  όπως
απευθυνθείτε στο αρμόδιο Τμήμα της Υπηρεσίας μας στην Περιφέρεια
Αττικής με την αναφερόμενη Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, για
τις απαραίτητες ενέργειες που πρέπει να γίνουν, όσον αφορά τη
δέσμευση χώρου (αίτηση δέσμευσης χώρου, υποβολή σχεδίων για την
αρμόδια Επιτροπή, υπογραφή συμβολαίων κ.α.».
Περαιτέρω τίθεται υπόψη σας ότι κατόπιν τηλεφωνικής επικοινωνίας
του  Προϊσταμένου  της  Διεύθυνσης  Περιβάλλοντος  (κ.  Παπαδόπουλου
Απόστολου, ΠΕ5 Μηχανολόγων Μηχανικών) με την Αναπληρώτρια Τομεάρχη
Μελετών Περιοχής Φιλοθέης Κηφισιάς κ. Ε. Γουλιώτη, διευκρινίστηκε
ότι  η  διαδικασία  υπογειοποίησης,  πλέον  του  σημαντικού  κόστους
κατασκευής τεχνικών έργων με μέριμνα και δαπάνη του Δήμου, είναι
ιδιαίτερα χρονοβόρα (άνω των 5 ετών) δεδομένου ότι θα απαιτηθεί
λήψη  αποφάσεων  και  πολεοδομικών  αδειών,  υπογραφή  συμβάσεων,
εκπόνηση  μελετών,  ένταξη  έργων  στο  Τεχνικό  Πρόγραμμα  και  τον
Προϋπολογισμό του Δήμου, δημοπράτηση και υλοποίησή τους από την
Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, κλπ.
Θέτοντας υπόψη σας τα ανωτέρω προτείνω την επανεξέταση της 10/2019
Απόφασής μας περί μη έγκρισης υλοποίησης του ζητούμενου εναέριου
υποσταθμού  και  την  κατασκευή  αντ’αυτού  συμπτυγμένου  Υποσταθμού
(τύπου  compact), του οποίου οι διαδικασίες κατασκευής είναι πιο
σύντομες από του υπόγειου Υ/Σ, όπως ενημέρωσε ο ΔΕΔΔΗΕ την Δ/νση
Περιβάλλοντος του Δήμου, με το υπ’αριθ. 10333/26-06-2020 έγγραφό
του.

Κατόπιν διαλογικής συζήτησης τo Τοπικό Συμβούλιο,        
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι   Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Και εγκρίνει την κατασκευή συμπτυγμένου Υποσταθμού (τύπου compact)
στη συμβολή των οδών Καρδερίνας και Κωστή Παλαμά, του οποίου οι
διαδικασίες κατασκευής είναι πιο σύντομες από του υπόγειου Υ/Σ.

Η απόφαση αυτή πήρε αυξ. αριθ. 12/2020
Το  παρών  πρακτικό  υπογράφεται  ως  ακολούθως.
  
      Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                              ΤΑ  ΜΕΛΗ
     
                            
    ΠΟΤΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ                         ΚΟΡΝΑΡΟΥ ΙΩΑΝΝΑ
                                            ΠΑΝΤΑΖΗ ΑΙΜΙΛΙΑ
                                            ΛΟΥΣΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
                                            ΧΑΤΖΑΚΗ-ΛΟΥΚΑ ΔΕΣΠΟΙΝΑ
                                            ΙΑΤΡΙΔΟΥ ΜΑΡΓΑΡΙΤΑ
                                            ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ

                        Ακριβές  απόσπασμα
                  Ο  Πρόεδρος  του  Συμβουλίου  


